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Op 5 februari 2020 ontvingen wij vragen van Pernell Criens over de ‘cultuurnota’ op basis van artikel 
40 Reglement van Orde. In een tussenbericht hebben wij u aangegeven dat de beantwoording van de 
vragen niet binnen de daarvoor gestelde termijn kon plaatsvinden. Hieronder treft u de gestelde 
vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Presentatie cultuurnota 
Met het amendement ‘Ontwikkelen Cultuurbeleid’ (6-11-2018) kreeg het college de 
opdracht om een breed gedragen cultuurnota op te stellen. In een aangenomen motie over 
culturele voorzieningen is hier nogmaals om verzocht (12-11-2019). 
Vraag 1: Lukt het om de nota voor de komende voorjaarsnota te presenteren? 
 

Ja, in belangrijke mate. Voor de voorjaarsnota is een concept cultuurnota beschikbaar. Dit zal een 

bespreekstuk zijn dat helpt het gesprek op gang te brengen met de culturele instellingen en -

verenigingen. Vanaf mei 2020 gaan we deze inspraakmomenten organiseren, mits de maatregelen 

die verband houden met de coronacrisis dit toelaten. Tijdtechnisch blijkt het niet haalbaar om vóór 

de behandeling van de voorjaarsnota een door partijen gedragen en door het college vastgestelde 

nota aan de raad aan te bieden.  

 
Vraag 2: Zo nee, wanneer kan de raad de cultuurnota verwachten? 
 

De definitieve cultuurnota volgt na 1 september. 

 
Taakstelling Factorium, SCAG en de Bibliotheek 
De motie vraagt ook om een herziening van de meerjarenbegroting. Pas nadat het beleid er 
is, kunnen reële bedragen worden ingevoerd. Factorium, SCAG en de Bibliotheek hebben 
echter van de portefeuillehouder begrepen, dat de cijfers voor de komende jaren vast staan. 
De bezuiniging van € 300.000 zou zelfs één van de kaders vormen voor de cultuurnota. 
Hierdoor ontstaat verwarring. 
Vraag 3: Ziet het college de taakstelling van € 300.000 als een kader voor de cultuurnota? 
 

Het bedrag van €300.000 ziet het college niet meer als taakstellend voor de cultuurnota. 
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Factorium heeft inmiddels een herstructurering gepland waarmee is voldaan aan de 

gezamenlijke taakstellende bezuiniging voor Factorium, SCAG en de bibliotheek. U heeft 

inmiddels kennis kunnen nemen van de plannen van Factorium in een afzonderlijke 

raadsinformatiebrief. 

Deze geplande herstructurering realiseert de taakstellende bezuiniging zonder het 

cultuuraanbod en de te maken cultuurnota aan te tasten. 

 
Vraag 4: Zo ja, ziet het college in dat dit niet in de geest is van de aangenomen motie? 
 

Niet van toepassing, zie het antwoord op vraag 3. 

 
Vraag 5: Is het college bereid om Factorium, SCAG en de Bibliotheek een mail te sturen met 
uitleg over de volgorde (eerst gezamenlijk cultuurbeleid, dan reële bezuinigingscijfers) zodat 
de verwarring wordt weggenomen? 
 

Dit is niet nodig omdat wij in het bezuinigingstraject meerdere malen hebben gesproken met de 

culturele instellingen. Zij hebben de bezuinigingsopgave voortvarend opgepakt en het college in 

maart 2020 een invulling van de bezuinigingsopgave gepresenteerd waar 

A) alle partijen zich in kunnen vinden 

B) waarmee de bezuinigingsopgave gehaald wordt conform het dekkingsvoorstel en 

C) waarbij het voorzieningsniveau in de gemeente nagenoeg onaangetast blijft. 

 
 


